

Beethoven-Haus Bonn Kammermusiksaal Hermann J. Abs



Besonderes Ambiente für besondere Veranstaltungen (Konzerte, Tagungen, Jubiläen, Vorträge) am authentischen Beethoven-Ort im Herzen der Beethovenstadt Bonn.

A special ambience for special events (concerts, conferences, anniversary celebrations, lectures) at the authentic Beethoven venue in the heart of Beethoven's birthplace Bonn.

Tel.: +49 228 981750 | www.beethoven.de



Der Kammermusiksaal des Beethoven-Hauses ist ein moderner Konzertsaal in direkter Nachbarschaft zum Geburtshaus Ludwig van Beethovens (Museum). Der Saal ist in Form einer antiken Arena im Halbrund angelegt. Aufgrund seiner besonderen Atmosphäre und seiner Größe – er verfügt über 199 Plätze – eignet sich der Saal besonders für Firmenevents, Tagungen und Vortragsveranstaltungen.

The Chamber Music Room at Beethoven-Haus is a modern concert hall directly next to the house where Ludwig van Beethoven was born (museum). The room is arranged in the shape of an ancient arena in a semicircle. Owing to its special atmosphere and its size – it has 199 seats – the room is particularly suitable for exclusive corporate events, small conferences and presentations.

BEETHOVEN-HAUS BONN

Ihr Ansprechpartner | *your contact*

Dr. Martella Gutiérrez-Denhoff
Tel.: +49 228 9817515
kammermusiksaal@beethoven.de